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Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes oversende henvendelsen fra IT-rådet, hvor de konkluderer, at det ikke 

er realistisk at have systemet kørende ultimo 2020.  

 

Svar 

I forbindelse med It-rådets risikovurdering af Programmet for implementering af bolig-

forliget har It-rådet udarbejdet et observationsnotat i stedet for en egentlig risikovurde-

ring. I observationsnotatet bemærker It-rådet bl.a., at der er en række risikorelaterede ob-

servationer, der skal indarbejdes i programdokumenterne, inden der kan foretages en 

egentlig risikovurdering af programmet. 

 

Det fremgår bl.a. af observationsnotatet, at ”Rådet [finder] det absolut ikke realistisk at 

have de første elementer i it-komplekset kørende ultimo 2020 og at Skatteforvaltningen 

systemmæssigt og organisatorisk er klar til overtagelse af forvaltningsopgaven fra januar 

2021.” 

 

It-rådets observationsnotat af 27. august 2019 er vedlagt dette svar.  
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